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Zasedání VH č.2/2023 
  
Zápis,  
ze zasedání Valné hromady DSO -  Mikroregionu obcí Památkové zóny 1866, které se 
konalo v pátek 8. 12. 2023 od 17,00, v Hořiněvsi v Hostinci U Šáfrů, čp. 42, 503 06 
Hořiněves 
  
Přítomni zástupci obcí:  
Benátky, Čistěves, Hořiněves, Máslojedy, Neděliště, Sendražice, Střezetice, Světí, Vrchovnice, 
Všestary (dle presenční listiny) 
Omluveni:  
Hosté: (dle presenční listiny) 
  

Průběh jednání: 
1 .  
Zahájení 
Valnou hromadu zahájila předsedkyně svazku p. Jana Kuthanová a přivítala všechny 
přítomné a konstatovala, že celkový počet členů VH je 40, dále oznámila, že počet 
přítomných členů je 28, což znamená, že Valná hromada je usnášení schopná, jelikož je 
přítomna nadpoloviční většina členů Valné hromady. Zápis z VH, která se konala 25.5.2023 
v Benátkách, čp. 42, 503 03 Smiřice, byl řádně ověřen, vyvěšen a je tedy považován za 
schválený.  
Byl předložen návrh programu jednání:  
 Program: 

1. Zahájení  
2. Volba orgánů Valné hromady  
3. Kontrola usnesení z Valné hromady ze dne 25. 5.2023 
4. Informace o realizaci projektů 
- Revitalizace zeleně – OP ŽP – ukončení projektu 

- Revitalizace zeleně – OP ŽP – nová žádost – informace   

- Environmentální vzdělávání – nová žádost o dotaci na období 2024 - 2025 

- Profesionalizace – nová žádost o dotaci na rok 2024 

5. Zpráva – audit  

6. Návrh na schválení – Rozpočet na rok 2024 

7. Návrh na schválení Plánu činnosti na r. 2024 

8. Návrh na schválení rozpočtových opatření                                          

9. Strategie Mikroregionu OPZ 1866 2023– 20230  - podklady z CIRI 

10. Plán ochrany PZ 1866 – informace o průběhu a postupu 
11. Závěrečná tabulka financování 

12. Návrh Statutárního města Hradec Králové stát se zakládajícími členy    

Destinační společnosti Hradecko, z.s 

13. Nová podoba zpravodaje, kalendář - kreslené téma na rok 2025 

14. Informace  -  MAS Hradecký venkov, SMS ČR 

15. Diskuse, závěr, občerstvení   
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Předsedkyně seznámila přítomné s programem VH.  
Návrh usnesení VH č. 18/2023:  
VH bere veškeré body z programu na vědomí a schvaluje program jednání. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 18/2023 přijato 
  
2. 
Volba orgánů Valné hromady 
Předsedkyně předložila návrhy na složení orgánů VH a na způsob vedení diskuse a přijímání 
usnesení, a to jednotlivě ke každému bodu jednání. 
Návrh usnesení VH č. 19/2023: 
VH schvaluje zapisovatelku Radmilu Kozákovou a jako ověřovatele zápisu p. Martinu 
Salákovou Šafkovou/ Světí/ a p. Ing. Michala Dernera /Všestary/. 
Zapisovatelka: Radmila Kozáková 
Ověřovatelé zápisu: Martina Saláková Šafková,  Michal Derner 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 19/2023 přijato 
  
3. 
Kontrola usnesení z Valné hromady ze dne: 25. 5. 2023. 
Předsedkyně přečetla všechna usnesení z VH – usnesení č. 1 – č. 15. a přečetla také i 
informace z jednání SR, ze dne 12. 10. 2023 - zde byla přijata usnesení č. 16/2023 – 
č.17/2023, usnesení jsou splněna.  
Přednesla informace -  novelizace zákona o obcích - Společenství obcí – SPOV KHK - nový 
předseda, p. Josef Kulek – starosta Provodov - Šonov, z jednání SR OPZ 1866 -  stavba 
denního stacionáře pro seniory v obci Hořiněves - kapacita max 25 osob, provozovatelem 
bude Obecný zájem, z.s. - Smiřice, který v nejbližší době získá 10 – 15 hybridních vozidel, 
budou více mobilní a budou pokrývat služby  ve všech obcích svazku, projekt je realizován 
s podporou  KHK,  MAS Hradecký venkov zpracovává  žádost o dotaci,   stacionář bude 
využíván pro potřeby všech obcí, prosba o spolufinancování. Od roku 2024 -  povinnost 
nových obecně závazných vyhlášek týkajících se poplatků, předsedkyně doporučuje využít 
odkaz na webových stránkách MV ČR. 
 
Návrh usnesení VH č. 20/2023: 
Valná hromada bere na vědomí kontrolu usnesení z VH ze dne 25.5.2023 a informace 
 z jednání SR, která se konala v Hořiněvsi dne 12.10.2023. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 20/2023 přijato 
  
4. 
Informace o realizaci projektů 
Předsedkyně seznámila přítomné s informacemi o realizaci a přípravě projektů: 

- Revitalizace zeleně – OP ŽP – ukončení projektu 

Kontrola SFŽP Praha – výsadba a biokoridor – fyzická kontrola pouze některých 

lokalit, kontrola probíhala ve Střezeticích a v Hořiněvsi - aleje a biokoridory 
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hodnoceny pohledem – uhynulé tři stromy v aleji v k.ú. Hořiněves a 5 v k.ú. 

Střezetice – výsadby byly doplněny, prováděla firma realizující celý projekt  

Revitalizace, fakturace na svazek, přefakturace skutečných nákladů na jednotlivé 

obce. 

Předsedkyně konstatuje, že projekt Revitalizace zeleně – OP ŽP je řádně 

ukončen.  

- Revitalizace zeleně – OP ŽP – nová žádost – informace 

Předsedkyně informuje: je to stále otevřené – je potřeba žádat na více lokalit, aby 

to stálo za administraci, je možné nově žádat i na výsadbu v intravilánu obce, 

pokud to bude možné, bude obec Hořiněves žádat i na nový park, ke kterému se 

již připravuje projekt, který bude sousedit s pozemkem, kde je projektován denní 

stacionář. Oslovení zasedajících  -  pokud budete chtít řešit výsadbu také 

v intravilánu,  ozvěte se a budeme vše řešit společně po dohodě s p. Hladíkovou. 

Ta se již seznámila s územím, podněty a návrhy nové výsadby v extravilánech 

v jednotlivých  obcí.  Podání žádosti o dotaci z OP ŽP je nyní odloženo, až do 

finalizace požadavků obcí.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
- Environmentální vzdělávání – nová žádost o dotaci na období 2024 – 2025 

Vyúčtování dvouletého projektu 2022-2023, bylo odesláno k 30.10.2023, dotace 

činila 73 000, vlastní podíl 35 256 Kč. Na vlastních nákladech se podílejí všichni 

účastníci exkurzí, vstup a poplatky jsou hrazeny bankovním převodem po 

předchozím výběru v hotovosti.  

 

Nová žádost na rok 2024  

- Dotační program KHK – Podpora akcí a aktivit v oblasti EVVO, lhůta pro podání 

žádosti: 4.12.2023 – 10.1.2024, doba realizace: 1.1. 2024 – 31.11. 2025, max 

podpora 50 000, podíl 80%.  

- Profesionalizace – nová žádost o dotaci na rok 2024 

Vyúčtování projektu za rok 2023 se již připravuje, bude odesláno v termínu do 

31.12. 2023, dotace na rok 2023 činila 72 000, jsou z ní hrazeny položky - Režijní 

výdaje spojené s Mandátní smlouvou, Služby - vedení účetnictví, manažerské 

vedení svazku a částečně i zpravodaj Mikroregionu OPZ 1866. 

 náklady na vedení účetnictví: 16 000, DDP 
 manažerské vedení svazku: /p. Kozáková 20 000 Kč, p. Kuthanová 25 000 Kč/,  

mandátní smlouva, režijní výdaje -  10 000 Kč Obec Hořiněves a částečně náklady na 
zpravodaj 

 
 Nová žádost na rok 2024  

- Dotační program KHK – Podpora svazků, lhůta pro podání žádosti je od 6.12. 
2023 – 10. 1. 2024, doba realizace 1.1. 2024 – 31.12.2024, max podpora 90 000 
Kč, podíl 70%. 
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Návrh usnesení VH č. 21/2023: 
Valná hromada bere na vědomí informace o ukončení realizovaných projektů a schvaluje  
podání žádosti o dotace na rok 2024 z programů KHK: Podpora svazků obcí a Podpora akcí  
aktivit v oblasti EVVO v maximální možné výši 90 000,- Kč. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 21/2023 přijato 
  
5.  
Zpráva – audit  
Předsedkyně seznámila přítomné s výsledkem dílčího auditu, který proběhl 25. 9. 2023  -  bez 
výhrad. Termín auditu celoročního hospodaření je naplánován na: 29. 1. 2024. Do té doby 
bude účetní svazku  předložen ke kontrole Inventární komisí Plán inventur.  
Účetní s předstihem zaslala ke kontrole a případnému návrhu na vyřazení - Inventurní 
soupisy majetku v jednotlivých obcích. Předsedkyně přednesla návrh na vyřazení majetku 
pořízeného v roce 2006 a 2007 – Vybavení k rozhlasu a VISO.  / Některé obce již odepsáno 
mají  nefunkční – další obce ze stejného důvodu vyřazení požadují/  
Návrh usnesení VH č. 22/2022: 
Valná hromada bere na vědomí informace o zprávě o dílčí kontrole hospodaření a souhlasí 
s vyřazením majetku – Vybavení rozhlasu a VISO  ve výši 1 820 490,50 Kč z roku 2007 a 867 
087,00 Kč z roku 2006. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 22/2023 přijato 
  
  
6. 
Návrh na schválení – Rozpočet na rok 2024 
Předsedkyně seznámila přítomné a přečetla návrh rozpočtu na rok 2024, rozpočet byl řádně 
vyvěšen. 
Návrh usnesení VH č. 23/2023: 
Valná hromada schvaluje rozpočet Mikroregionu obcí Památkové zóny 1866 na rok 2024 bez 
výhrad a zároveň schvaluje výši členského příspěvku ve stejné výši jako v roce 2023: 35,- Kč 
na jednoho občana.  
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 23/2023 přijato 
 
7.  
Návrh na schválení Plánu činnosti na r. 2024 
Předsedkyně seznámila přítomné s Plánem činnosti Mikroregionu obcí Památkové zóny 1866  
na rok 2024. 
Návrh usnesení VH č. 24/2023: 
Valná hromada bere na vědomí návrh Plánu na rok 2024 a schvaluje ho bez výhrad. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 24/2023 přijato 
  
 8. 
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Návrh na schválení rozpočtových opatření                                          
Předsedkyně předložila ke schválení RO. č. 3, - změna financování, týkající se nákupu 
kalendářů a transferu od obcí v celkové výši + 121 444,87 Kč 
Návrh usnesení VH č. 25/2023: 
Valná hromada RO č. 3  bere na vědomí a schvaluje ho bez výhrad. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 25/2023 přijato 
  
9. 
Strategie Mikroregionu OPZ 1866 2023– 20230  - podklady z CIRI 
Z jednání SR, ze dne 12.10. 2023: zástupci CIRI KHK, p. Zemánek a p. Doležal  představili 
formou promítané prezentace připravenost Strategie Mikroregionu OPZ 1866, 2023 – 2030. 
Oba zástupci podrobně prezentovali připravené zpracované závěrečné analýzy z území a 
analýzy demografické - vývoj počtu obyvatel na našem území je růstový, některé obce jsou 
výrazně růstové, ukazatele zjistily vyšší porodnost, větší počet dětí na rodinu oproti městu 
HK, analýzy školství, zpracování technické a dopravní infrastruktury, dostupnosti služeb, 
souhrn mapování projektových záměrů, vyhodnocení dotazníkového šetření - hlavní negativa 
obcí -  nedostatek přechodů pro chodce, chodníků, pozemků pro obytné zóny, pozitiva – 
bohatý kulturní život – dobře nastavené směry rozvoje. Dokončená strategie byla 
zpracovatelem předložena v tištěné podobě a bude doručena v elektronické verzi do konce 
kalendářního roku 2023 všem obcím. 
 
Návrh usnesení VH č. 26/2023: 
VH schvaluje Strategii rozvoje Mikroregionu OPZ 1866 na období: 2023 – 2030. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 26/2023 přijato 
 
10.  
Plán ochrany PZ 1866 – informace o průběhu a postupu 
Předsedkyně poskytla informace o vypracovaném dokumentu, který pro KHK vypracovala 

firma Ateliér Urbi, s.r.o., Obec Hořiněves již na svém zasedání Zastupitelstva obce přijala 

usnesení, kterým bere Plán ochrany Památkové zóny 1866 na vědomí a i přes několik výhrad, 

např., že dokument není dobře čitelný pro laickou veřejnost,  doporučuje jeho schválení. 

Plán byl nyní odeslán Královéhradeckým krajem, jež je zpracovatelem, ke schválení na MK 

ČR. Při jednání s KHK panuje shoda, že se ve zpracování plánů ochrany bude postupovat i 

v dalších obcích Památkové zóny postupně dle finančních a personálních možností.  

Návrh usnesení VH č.27/2023: 
Valná hromada bere informace o finální verzi Plánu obnovy Památkové zóny 1866 pro obec 
Hořiněves na vědomí. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 27/2023 přijato 
  
  
11.  
Závěrečná tabulka financování 



6 

 

Závěrečná tabulka 2023 byla vypracována již v listopadu a společně s podklady o 
informativním počtu obyvatel a cizinců, čerpaných ze stránek  MV ČR, rozeslána do všech 
obcí k připomínkování dne: 21. 11. 2023. Tabulka - bez připomínek.  
 
Návrh usnesení VH č. 28/2023: 
VH souhlasí s fakturací pro jednotlivé obce dle vypočtených částek členských příspěvků a 
spolufinancování kalendáře, zpravodaje a GDPR uvedených v tabulce pro rok 2023.  
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č. 28/2023 přijato 
  
12. 
Návrh Statutárního města Hradec Králové stát se zakládajícími členy Destinační společnosti 
Hradecko, z.s 
Předsedkyně informuje o možnosti stát se zakládacími členy tohoto spolku, jehož založení 
iniciuje Město Hradec Králové, další oslovení jsou Obec Světí, Obec Hořiněves, Město 
Smiřice, Muzeum východních Čech v Hradci Králové, Pavel Tománek, Obec Praskačka, 
Dřevozpracující družstvo- skanzen Krňovice, Obec Vysoká nad Labem, Krajská hospodářská 
komora a další.  Mikroregionu je vyměřen poplatek:  2 500 / ročně. 
Slova se ujala p. Saláková Šafková: Organizace dodnes fungovala pod hlavičkou Hradecké 
kulturní a vzdělávací společnosti, jako Destinační management Hradecko. Obec Hořiněves 
s ní spolupracuje již cca 12 let a to pouze s uzavřením smlouvy bez nutnosti hradit členské 
poplatky. Město Hradec Králové chce nyní tuto organizaci profesionalizovat, je proto třeba 
změnit její právní formu. Její financování je nyní složité. Reforma je nutná i z důvodů 
získávání národní certifikace, kde jsou vymezeny přípustné právní formy. Doposud byla 
činnost financována pouze městem a KHK. Její nová forma přinese spravedlivější financování, 
doposud byla v KHK jedinou společností, která nevybírala příspěvky od zapojených členů. 
Město i KHK ji budou nadále z většiny financovat. Město také zabezpečí provoz tří 
„největších“ atraktivit: Infocentrum, Bílou věž, kostel sv. Mikuláše v Jiráskových sadech. 
Pokud se zapojí další partneři, bude se tak zvyšovat podíl financování a bude také větší tlak 
na výkonnost – Destinační společnost  by si na sebe měla vydělávat čím dál víc - společnost 
pokrývá  území bývalého okresu Hradec Králové. 
P. Derner -  Obec Všestary uvažují, že se také zapojí, kvituje, že s námi město má zájem 
spolupracovat. 
Diskuse – o jakou společnost se jedná, co je to destinační společnost - jedná se o neziskové 
organizace, na území KHK je jich nyní 7, zastřešující organizace je Krajská centrála  
cestovního ruchu Královéhradeckého kraje – příspěvková organizace KHK  – tyto organizace 
se starají o propagaci svého území, zpracovávají a realizují společné projekty – vydávají 
propagační letáky atd. 
Pokud se o vstupu nyní nerozhodneme, je jistě možné vyčkat a do spolku vstoupit později.  
Návrh usnesení VH č. 29/2023: 
VH bere na vědomí informace k návrhu stát se zakládajícími členy Destinační společnosti 
Hradecko, z.s. a schvaluje stát se zakládajícím členem destinační společnosti.  
Hlasování: Pro 12, proti 16, zdrželi se 0 
Usnesení č. 29/2023 nebylo přijato  
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13. 
Nová podoba zpravodaje, kalendář - téma na rok 2025 – kreslené památky 
 
Předsedkyně informuje - z jednání SR: zástupci SR souhlasí že, počínaje rokem 2024 budou již 

vycházet pouze tři vydání - uzávěrky - termíny do kdy obce musí své příspěvky odeslat, jsou: 

15. leden, 15. květen a 15. září. Na SR byl rovněž předložen nový grafický návrh podoby 

zpravodaje z tiskárny Garamon - bílý podklad na křídovém papíru, barevná obálka a obsah 

včetně fotek černobílý.  

P. Kozáková prezentuje návrh od Garamonu – nabídnout místním podnikatelům možnost 
inzerovat ve zpravodaji – nově - uprostřed vložená barevná 2 stránka, což by se promítlo i 
v ceně úhrady za zpravodaj pro svazek. Zájem o reklamu je dle informací veliký a Garamon 
musí zájemce odmítat. Návrh - oslovit Garamon o návrh vytvoření ceníku a dvě cenové  
úrovně za reklamu zvlášť pro místní podnikatele z regionu a pro ostatní. 
 
Stolní kalendáře r. 2024 - „Malebná zákoutí Mikroregionu OPZ 1866” - kalendáře byly dle 
domluvy dodány včas, rozvoz proběhl již 13. 11. 2023. Kalendář se povedl. Spolupráce se 
zástupci jednotlivých obcí a domluva na kvalitě fotek byla dobrá, i když se na některé obce 
déle čekalo, přesto se podařilo kalendář včas dokončit. Zbývá pár kusů /navíc bylo vytištěno 
pouze 14 ks/, prodejní cena 90,- Kč, pro zájemce je případně k dispozici v Obecní knihovně 
Hořiněves. 

Téma kalendáře na rok 2025: návrh a diskuse proběhla již na VH č. 1/2023 -  p. Kozáková 
navrhla  – kreslené památky – kontaktovala výtvarníka -  Lukáše Martinka a p. Priharovou, 
požádala o cenovou nabídku. P. Kozáková - nabídku předložil p. výtvarník Martinka: cena 54 
kreseb ke stolnímu kalendáři by byla za 27 000 Kč. Kresby by dodal v elektronické podobě. 
Kresby by se mohly používat nejen ke kalendáři ale i k dalším propagačním účelům 
jednotlivých obcí. Stačí dodat seznam staveb a dalších objektů a ostatní už si zařídí sám. 
Pokud by si kresby hradila každá obec samostatně, autorská práva náleží obci.  

P. Derner: žádá s konečným určením výtvarníka kreseb vyčkat ještě jeden měsíc. 

Návrh usnesení č. 30/2023: 
VH souhlasí s novým grafickým návrhem zpravodaje, souhlasí s rozšířením možnosti reklamy 
dle návrhu a souhlasí s tématem kalendáře na rok 2025. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0                                                                                             
Usnesení č.30/2023 přijato 
 
14. 
Informace  -  MAS Hradecký venkov, SMS ČR 

Předsedkyně připomněla realizaci projektu Komunitní práce  MAS Hradecký venkov, který 
běží již od 1. 1. 2023 – 31.1 2. 2025. V rámci tohoto projektu je možné ve všech obcích 
z území realizovat mnoho komunitních a vzdělávacích aktivit, jako jsou např. kurzy první 
pomoci, dílny, exkurze, přednášky a další. Dále MAS nabízí také odměnu pro pomocníky, 
aktivní občany z obcí, kteří by ve spolupráci s MAS tyto aktivity připravovali a realizovali, a 
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nastartovali aktivní život v obci. Na našem území již několik akcí proběhlo, např. ve 
Všestarech, Rozběřicích, Střezeticích nebo v Sendražicích.  
S dotazy o spolupráci je možné se obracet na p. Vašákovou /koordinátorka projektu/ nebo p. 
Kozákovu, která působí na částečný úvazek jako komunitní pracovník projektu.  
V rámci projektu na území působí také i sociální pracovník, na kterého je možné se obracet, 
nabízí pomoc rodinám a pečujícím osobám. Veškeré informace o tomto Komunitním 
projektu, ale také i o krajském „Rozvoj regionálního partnerství v sociální oblasti na území 
Královéhradeckého kraje III“, lze vyhledat v posledním Zpravodaji Mikroregionu č.4/2023 
hned v úvodu, kde jsou také uvedeny veškeré kontakty, včetně kontaktu na sociální 
pracovnici projektu p. Ladislavu Tichou.  
Předsedkyně: MAS připravuje výzvy na projekty pro obce z IROP, projekty po malé a střední 
podnikatele z OP TAK, dále výzvy ze Strategického plánu společné zemědělské politiky – pro 
spolky, klubovny apod., – kontaktujte MAS a domluvte zde je možné tyto projekty 
financovat. 

Návrh usnesení č. 31/2023: 
Valná hromada bere na vědomí informace o projektech MAS – Komunitní práce na venkově 
a Posílení procesu plánování sociálních služeb a podpora transformace systému péče o 
ohrožené děti na území MAS Hradecký venkov - Spolupráce s Královéhradeckým krajem v 
sociální oblasti. 
Hlasování: Pro 28, proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č.31/2023 přijato 
 
 
15.   
Doplnění bodu: návrh p. Bouček – prostřednictvím dotazu formou elektronické 
komunikace:  Změna Zákona 541 (Zákon o odpadech) ze dne 1. prosince 2020 
 
Na nákup sběrného kontejneru na textil mohou obce požádat o dotaci z POV KHK. Jedná se o 
Program obnovy venkova, který je stěžejním krajským dotačním programem pro menší obce. 
Je určen pro rozvojové projekty obcí, které mají do 3000 obyvatel. Obce mohou žádat o 
dotaci až do výše 50 % výdajů na opravy, rekonstrukce nebo výstavbu objektů občanské 
vybavenosti, technickou infrastrukturu a na komplexní projekty úprav veřejného 
prostranství.  POV – příjem žádostí od 06. 12. 2023 8:00 do 31. 01. 2024 14:00. 
 
Žadatelé: Obec na území KHK, která měla k 31. 12. 2022 méně než 3 000 obyvatel a 
neobdržela v roce 2023 dotaci z dotačního programu 23POVU1.  
 
Lze také žádat o dotaci v rámci odpadového hospodářství obcí. Je rovněž možné iniciovat 
velký projekt a podat společnou žádost o dotaci na SFŽP.  
 
Návrh usnesení č. 32/2023: 
Valná hromada bere na vědomí informace o změně Zákona 541 (Zákon o odpadech) ze dne 
1. prosince 2020. Hlasování: Pro 28 proti 0, zdrželi se 0 
Usnesení č.32/2023 přijato 
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11.   Závěr  

Závěr jednání: v 18,55 hod.  

Zapsala: Radmila Kozáková  

Datum pořízení zápisu:  14.12. 2023  

  
  
  
  
Jana Kuthanová, předsedkyně SR: …………………………………………………………… 
  
  
  
 
Ověřovatel zápisu: …………………………………………………………………………… 
  
 
  
Ověřovatel zápisu: ……………………………………………………………………………. 
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